
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vážený pane řediteli, 
 
 
chtěl bych Vám poděkovat za skvělou spolupráci při obsluze rautu ve Znojemské Besedě, 
který u příležitosti Znojemského historického vinobraní 2010 dodával hotel Savannah za 
účasti studentů Vaší školy.  
 
Dobře vybraný tým pracovitých studentů vedených zkušenými mistry přispěl k mimořádné 
spokojenosti jak hostů, tak pořadatelů akce. 
 
  
 
  
 
S pozdravem 
 
Oto Mašek, pověřený řízením Znojemské Besedy. 
 
  
 
  
 
  
 
 
Vyřizuje: Bohumila Kalašová 
              správa Znojemské Besedy 
 
 


